
PROTOKÓŁ  Nr 19/2011
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  5 wrze śnia 2011r.
Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Goście:
1. Waldemar Banaszek – Zastępca Burmistrza

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 18/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
04.08.2011r do 04.08.2011r.

3. Omówienie uroczystości Dożynek Gminnych.

4. Obchody 50-lecia Pożycia Małżeńskiego – Złote Gody.

5. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty.

Ad 2.
04.08.2011r. - spotkanie Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli,
06.08.2011r. - zebranie Radnych i Burmistrza Tłuszcza z mieszkańcami osiedla 
Słoneczna,
13.08.2011r. - Obchody 91 rocznicy wybuchu Bitwy Warszawskiej,

−−−− otwarcie wystaw w Muzeum Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej,
16.08.2011r. - spotkanie przedstawicieli organizacji pozarządowych z 
Burmistrzem Tłuszcza,
17.08.2011r. - przygotowywanie dokumentacji gospodarstw agroturystycznych i 
starostów Dożynek Gminnych,
20.08.2011r. - zebranie z mieszkańcami Gminy Tłuszcz w Centrum Kultury,
21.08.2011r. - zebranie z mieszkańcami Jasienicy,
25.08.2011r. - mecz rocznika '98,
27.08.2011r. - podsumowanie projektu „Od Przedszkola do Sorbony”,
28.08.2011r. - Dożynki Gminne w Stryjkach,
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28.08.2011r. - mecz rocznika '93 (Juniorzy Starsi),
30.09.2011r. - Puls Biznesu – udzielenie informacji dot. gospodarki śmieciowej 
(publikacja wypowiedzi w dniu 1.09.2011r.),
01.09.2011r. - spotkanie Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli,
02.09.2011r. - obchody 72 rocznicy wybuchu II Wojny Światowej na Konarach 
– Radny Sasin dziękuje Burmistrzowi Pawłowi Marcinowi Bednarczykowi za 
zapewnienie transportu samochodowego dla żołnierzy AK,
03.09.2011r. - mecz rocznik '98,

−−−− mecz Orlików,
−−−− mecz Seniorów,

03.09.2011r. - spotkanie organizacyjne z kapitanami drużyn zgłoszonych do Ligi 
Bobra,
03.09.2011r. - zebranie z mieszkańcami osiedla Kolejowa, Klonowa, Norwida, 
Borki,
04.09.2011r. - obchody 91 rocznicy Bitwy Warszawskiej w Strachowi,
04.09.2011r. - Pożegnanie Wakacji na Ogródku Jordanowskim,
04.09.2011r. - mecz rocznika '93 w Płońsku,
13.09.2011r. - obchody 91 rocznicy Cudu nad Wisłą w Radzyminie,
20-21.08.2011r. - Pierwszy Amatorski Turniej  Piłki Siatkowej,
27.08.2011r. - organizacja Turnieju Charytatywnego dla Daniela,
04.09.2011r. - Inauguracja Ligi Bobra,

Radny Sasin zwrócił uwagę, iż dyrektor Centrum Kultury Henryk Wysocki był 
zapraszany na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia dwukrotnie, lecz 
nie przybył na te posiedzenia. Radni chcieliby z nim porozmawiać, uzgodnić 
pewne kwestie i współpracować przy organizacji imprez kulturalnych i nie 
tylko. Chodzi o nawiązanie koleżeńskiego dialogu, na tematy pozytywne, jak 
również i negatywne aspekty.

Przewodniczący i radni Komisji wnioskują o zaproszenie dyrektora Centrum 
Kultury w Tłuszczu na posiedzenie w dniu 26.09.2011r. o godz. 14.30.

Ad 3.
Radni dyskutowali na temat Dożynek, które odbyły się w Stryjkach. 
Spostrzeżenia radnych:

− program dożynkowy był tak bogaty i urozmaicony, na tle innych 
pobliskich miejscowości; 

−−−− główna scena na której odprawiona została Msza Święta, występowali 
zaproszeni goście oraz zespoły artystyczne nie była zabezpieczona w 
żaden sposób; było utrudnione wejście na scenę, gdyż nie było balustrady; 
powinny być praktykable; scena również była stanowczo za mała;

−−−− ze strony Urzędu Miejskiego nie było prawie w ogóle pomocy w 
organizacji wystaw i ekspozycji dożynkowych;
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−−−− w trakcie zapowiedzi obecnych gości i przedstawicieli firm nie 
uwzględniono KRUS'u i ODR oraz nie podziękowano wszystkim 
biorącym udział w dożynkach;

−−−− nie był również zorganizowany i zapewniony transport dla firmy, która 
zapewniała pieczywo;

−−−− pracujący przez cały dzień pracownicy CK nie mieli zapewnionych 
odpowiednich warunków pracy (w tym brak wody i posiłku);

Radny Sasin podziękował za ogromną pomoc dyrektorowi Piotrowi 
Jurkowskiemu i sołtysowi Markowi Marszałowi.

Ad 4.
Radny Sasin sugeruje, aby najbliższa pięćdziesiąta rocznica pożycia 
małżeńskiego mieszkańców z Gminy Tłuszcz została zorganizowana w 
listopadową sobotę.

Radny Laskowski uważa, że powinno być większe zaangażowanie ze strony 
Urzędu w organizację tych uroczystości oraz, aby przybywający gościnnie 
Biskup miał zapewniony dojazd i posiłek.

Komisja wnioskuje o podjęcie działań organizacyjnych Złotych Godów w 
miesiącu Listopadzie w sobotę.

Wiceburmistrz Banaszek przychylił się do ww propozycji radnych Komisji 
Oświaty, Kultury i Zdrowia.

Ad 5.
Radny Stefan Mikiciuk podkreślił, i ż Chór Miejski Lux Mea w miesiącu 
sierpniu miał bardzo intensywny, wzmożony czas pracy. Uczestniczył w trzech 
uroczystościach organizowanych na terenie Gminy Tłuszcz, m.in. 13.08, 28.08, 
02.09.2011r.). Dodatkowo również w każdym tygodniu obywają się 
dwugodzinne próby w wtorek i w czwartek. Radny podkreślił, zaangażowanie i 
prace pań, które występują w chórze. Ta grupa ludzi zasługuje na uznanie i 
szacunek przez wszystkich. Warto podkreślić, że dyrygent Lux Mea jest 
dyrektorem artystycznym  Zespołu Śpiewaczy Mazowsza. Ten fakt to jest 
również wyróżnienie na Chóru Miejskiego. 

Radny Mikiciuk zasugerował, iż w przyszłorocznych obchodach wybuchu II 
Wojny Światowej w Konarach mieszkańcy mieli właściwe warunki do 
uczestniczenia w uroczystościach. Dodatkowo również przybyli żołnierze AK 
nie powinni jako jedni z ostatnich składać swojego wieńca, lecz jako jedni z 
pierwszych.
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Radny Sasin zapytał czy podany został termin, kiedy nastąpi rozstrzygnięcie 
konkursu dla organizacji pozarządowych?

Radny Laskowski poinformował, iż na posiedzeniu Komisji Budżetu i 
Inwestycji 30.08.br. otrzymał informację od burmistrza i Pani Skarbnik, iż w 
okresie 2 tygodni powinno się wszystko rozstrzygnąć. 

Komisja wnioskuje, aby zostały wszczęte procedury do podjęcia współpracy z 
organizacjami pozarządowymi  na rok 2012.

Radny Fydryszek zwrócił się z pytaniem do wiceburmistrza, czy są już 
przygotowywane konsultacje z organizacjami pozarządowymi na rok 2012?

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, że wszystko będzie terminowo 
zrealizowane. 

Radny Laskowski wnioskuje, aby organizatorzy imprez sportowych zapewniali 
startującym zawodnikom opiekę medyczną.

Radny Laskowski zapytał Wiceburmistrza kiedy będzie zakończony trwający 
obecnie remont w Szkole Podstawowej w Tłuszczu, czy łazienki zostaną 
wyremontowane i  oraz, czy istnieje możliwość wnioskowania o dotację na 
szafki dla uczniów?

Z-ca Burmistrza poinformował, iż remont ma być zakończony około 15 
września 2011r. Na generalny remont łazienek został ogłoszony przetarg. Na 
szafki w chwili obecnej szkoła nie ma odpowiedniego metrażu. 

Radny Fydryszek zwrócił się Wiceburmistrza z prośbą o udzielenie informacji 
na jakim etapie jest projekt hali sportowej. Radny zasugerował również udanie 
się do Nowego Miasta, aby obejrzeć istniejący zbiornik retencyjny, spotkać się z 
tamtejszymi włodarzami i porozmawiać na temat akwenu.

Z-ca Burmistrza poinformował, iż kompletowana jest dokumentacja. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  26 września 2011r.  

o godz. 14.30.

Na tym protokół zakończono. Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 22.9.2011r.

4



5


